
Асим Сарајлић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Шта је до сада урадио Савјет министара 

БиХ на реализацији закључака Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ у 

вези са остваривањем стечених права бивших радника из Републике Хрватске са 

држављанством Босне и Херцеговине, који су окупљени у Удружењу грађана 

отпуштених радника из Хрватске УГОРЦРО-БиХ из Јелаха – Општина Тешањ и 

Републичком удружењу радника и инвалида рада избјеглих из Републике Хрватске, а 

држављани су Босне и Херцеговине из Бање Луке. 

Тражимо детаљну информацију о свему што је учинио Савјет министара БиХ, као и 

извјештај о томе шта Савјет министара БиХ намјерава да уради у наредном периоду 

како би се права ових радника остварила. 

Након одговора на ово питање и приспијећа информације, захтијевамо да се ово питање 

уврсти у дневни ред сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ као 

посебна тачка дневног реда.“ 

 

 

 

 


